
Драго Калабић 

Питање постављено министру правде БиХ – “Ја користим прилику да министра правде 

сада питам за правни статус генерала Ђукића. Као што је познато, Уставни суда је 23. 

јануара 2014. године усвојио апелацију Новака Ђукића и утврдио повреду члана 2/2 

Устава БиХ, члана 7. Европске конвенције за заштиту људских права и основних 

слобода и укинуо другостепену пресуду Суда БиХ и предмет вратио том суду. 

Наведеног датума требало је да генерал Ђукић буде на слободи или да добије неки 

други правни документ по којем би се поступало, или он лично, или нека овлашћена 

институција према њему. Поново наглашавам, разочаран сам што је овај парламент до 

те мјере подијељен да није смогао снаге да омогући, да пошаље поруку да је тако нешто 

недопустиво, без обзира о ком човјеку и о којој националности се ради, да се о томе 

расправља, да се добију информације и да се пошаље порука за убудуће. Али ова 

порука која је данас послата мени такође је довољно снажна и мени је и данас потпуно 

јасна. Такође желим да искористим прилику да министар да одговор док је ту.” 

(Напомена: Министар правде је дао усмени одговор на сједници.) 

 


